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Projek t  wielu  kor z yści 

obecnością tak 
wielu firm na 
naszym tere-
nie, oraz roz-
wój ekono-
miczny tego 
regionu. 

Zbliża się 
koniec roku, 
jak Pan oce-
nia poczy-
nione prace 
przy Projek-
cie „Oczysz-
czanie ścieków 
na Żywiecczyź-
nie – Faza II”? 
Jestem usatysfakcjo-
nowany ze stopnia za-
awansowania tej inwesty-
cji, gdyż do końca paździer-
nika wybudowaliśmy po-
nad 709 km kanalizacji i 110 
km wodociągu. Chciałbym 

Co powiat żywiecki zy-
ska dzięki realizacji tej 
inwestycji? 
Jest to oczywiste, i o tym 
nie muszę zbyt dużo mó-
wić, że wybudowanie tak 
wielkiej ilości kilometrów 
kanalizacji i wodociągu 
w znacznym stopniu popra-
wi zarządzanie gospodar-
ką ściekową i pomoże nam 
dostosować się do standar-
dów europejskich. Jednak 
w tym miejscu chciałbym 
zwrócić uwagę, że ta inwe-
stycja to nie tylko kilometry 
rur kanalizacyjnych i wodo-
ciągowych, ale to przed-
sięwzięcie niosące za sobą 
również inne wymierne ko-
rzyści, takie jak chociażby 
miejsca pracy, przy budo-
wie i realizacji inwestycji, 
rozwój bazy noclegowej 
– co spowodowane jest 

podkreślić, że re-
alizacja tego 

p r o g r a m u 
jest trud-

na, po-
nieważ 

wiąże
 

s i ę 
z wy-

k o n a -
niem robót 

l i n i o w y c h , 
p r z e b i e g a j ą -

cych przez pry-
watne działki oraz 

drogi publiczne, co 
jak wszyscy wiemy gene-

ruje niejednokrotnie wie-

le problemów. W mijają-
cym roku Związek ogła-
szał również wiele przetar-
gów na kolejne inwestycje, 
parę kontraktów się zakoń-
czyło oraz podjedliśmy pra-
ce nad ustaleniem wspól-
nej taryfy. Dlatego mogę 
powiedzie, że z pewnością 
nie marnowaliśmy czasu.  

Jakie widzi Pan dalsze 
perspektywy rozwoju 
tego Projektu? 
Na pewno nie spoczniemy 
na laurach. Już teraz my-
ślimy o inwestycjach zwią-
zanych z zagospodaro-
waniem brzegów Jeziora 
Żywieckiego i uregulowa-
niem potoków na naszym 
terenie. Sądzę, że może-
my z optymizmem patrzeć 
w przyszłość, ponieważ jak 
pokazuje przykład realiza-
cji dwóch etapów Projektu 
„Oczyszczanie ścieków na 
Żywiecczyźnie” – czyli Fazy 
I i II, mamy w powiecie ży-
wieckim wszelkie możliwo-
ści, by podejmować tego 
typu przedsięwzięcia. 

ROZmOwa Z Panem antOnIm SZlagORem 
PełnIąCym FunkCJę PRZewOdnICZą-
CegO ZgROmadZenIa ZwIąZku mIę-
dZygmInnegO dS. ekOlOgII, a ZaRa-
Zem BuRmIStRZem mIaSta ŻywCa. 

Bardzo się Pan angażuje 
w działania promujące ten 
Projekt…
Tak, uważam, że jest to bar-
dzo istotna kwestia, dlatego 
tak chętnie uczestniczę we 
wszelkich akcjach promocyj-
nych. Mają one na celu nie tyl-
ko chwalenie się postępem 
prac czy osiągnięciami, ale 
również spełniają bardzo waż-
ną rolę informacyjną oraz edu-
kacyjną. Dzięki tego typu ini-
cjatywą wchodzimy w inte-
rakcję z mieszkańcami czyli, że 
oni mogą nam bezpośrednio 
zasygnalizować jakieś proble-
my i wątpliwości, a my mamy 
szansę wyjaśnić sporne kwe-
stie. Równie ważne jest także 
edukowanie, zwłaszcza naj-
młodszych, a w tym zdecy-
dowanie pomagają działania 
promocyjne.

dla rozwoju infrastruktury i środowiska

Projekt współfinansowany przez Unię Europejską, ze środków Funduszu Spójności,w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. • Oś priorytetowa I „Gospodarka wodno-ściekowa”  
Działanie 1.1. „Gospodarka wodno-ściekowa w aglomeracjach powyżej 15 000 RLM”.


